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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök úr!

A Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok feltenn i

Dr. Fellegi Tamás
nemzeti fejlesztési miniszter úrna k

„Mennyibe került a BVMT Bakonyi Villamos Művek Termelő Zrt. 49,5
százaléknyi részvénycsomagjának megvásárlása? ”

címmel .

Kérdésemre írásbeli választ kérek a Miniszter Úrtól, azért t őle, mert e tárgykörben a

Kormány tagjai közül ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az MVM 2011 . október 1 l-én közzétett közleménye alapján lezárta a Magyar Villamo s

Művek Zrt . a BVMT Bakonyi Villamos Művek Termelő Zrt. 49,5 százaléknyi

részvénycsomagjának megvásárlását a korábbi tulajdonostársak kivásárlásával . A

kisebbségi csomagot a Bakonyi Erőmű Zrt.-től és az Euroinvest Zrt .-tő l vásárolta meg

az MVM. A vételárat ugyanakkor nem közölték, csak azt, hogy a részvénycsomag árá t

független nemzetközi szakértők értékelése alapján állapították meg .

Tekintettel arra, hogy az MVM mint köztulajdonban álló gazdasági társaság költöt t

feltehetően jelentős mennyiségű összeget egy kisebbségi részvénycsoma g

megvásárlására, ezért indokoltnak tartom az erre fordított közpénz mennyiségéne k

megismerhetőségét .

Mindezek alapján a Magyar Köztársaság Alkotmányáról szóló 1949, évi XX. törvény

27. §-ában biztosított joggal élve a Magyar Köztársaság Országgy űlésének

Házszabályáról szóló 46/1994. (IX. 30.) OGY határozat 91 . §-a alapján az alábbi

kérdéseket intézem Önhöz :



1. Mennyi pénzt fordított az MVM a BVMT Bakonyi Villamos M űvek Termelő

Zrt. 49,5 százaléknyi részvénycsomagjának megvásárlására?

2. Milyen feltételekkel vásárolta meg az MVM a BVMT Bakonyi Villamos Művek

Termelő Zrt. 49,5 százaléknyi részvénycsomagját? Kérem, válaszához

szíveskedjen csatolni a részvény-adásvételi szerz ődés másolatát !

3. Kérem, válaszához szíveskedjen csatolni a részvényvásárlás el őkészítéséhe z

használt, fiiggetlen nemzetközi szakértők értékelését tartalmazó

dokumentumokat is !

4. Mikorra várható a beruházás megtérülése az MVM számításai szerint ?

5. Hogyan befolyásolja a részvényvásárlásra fordított összeg az MVM

működésének nyereségességét, hogyan érinti a jövő évi osztalékbevételekkel

kapcsolatos várakozások alakulását ?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2011 . október 13 .

Dr. Józsa István

országgyűlési képviselő
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